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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének  
2016. március 30 . napján 14 órakor megtartott rendkívüli testületi üléséről. 

 
Az ülés helye:  Községi Önkormányzat házasságkötő terme (Pitvaros, Kossuth L. u. 
30.) 
 
Jelen vannak:   Radó Tibor polgármester 
       Anderkó Attila alpolgármester 
       Léka János képviselő 
       Makó Sándor képviselő 
       Tószegi Gyula képviselő 
  Tóth Tibor képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívott:  Dr. Sarkadi Péter jegyző  
 
Radó Tibor polgármester – Szeretettel köszöntök mindenkit a rendkívüli testületi 
ülésünkön, melyet megelőzően munkaértekezletet tartottunk.  Megállapítom a 
határozatképességet 6 fővel. Szabó Attila képviselő távol maradt az ülésről. Két 
jegyzőkönyv hitelesítőt szeretnék felkérni. Makó Sándort és Léka János képviselőt 
javaslom hitelesítőknek. Aki elfogadja, kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Jegyz őkönyv hitelesít ők kijelölése 
 
24/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Makó Sándor és Léka János képviselőket jelölte ki. 

 
Radó Tibor polgármester – A napirenddel kapcsolatban nekem majd lesz még 
bejelentésem az egyebeken belül. A napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel 
van-e részetekről?  
 
Léka János képviselő – Majd az egyebeken belül nekem is lenne bejelenteni valóm. 
 
Makó Sándor képviselő – Nekem is lenne bejelenteni valóm majd.  
 
Radó Tibor polgármester – Aki elfogadja a meghívóban kiküldött napirendi pontokat, 
kérem, szavazzon. Köszönöm, egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
25/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
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Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint fogadta el:  
 

1.) 2016. évi intézményi térítési díjak meghatározása  
2.) Közbeszerzési terv elfogadása 
3.) Egyebek 

 
1. Napirendi pont: 2016. évi intézményi térítési dí jak meghatározása  
 
Radó Tibor polgármester – Intézményi térítési díjakat kell meghatároznunk a szociális 
ágazatban. A társulás által javasolt díj nettóban 430 Ft/adag. A házi gondozás 0, azért 
nem kérünk díjat. Ha bevezetnénk a házi gondozás díját, már nem kérnék azt az 
ellátottak. Van elegendő állami támogatás, ami rendelkezésre áll. A költségvetésünkbe 
be volt tervezve ennek a különbözetnek a költsége, tehát mehet. Az étkezési térítési 
díjnál a táblázatban 30 Ft-os mértékű emelés látható és a kiszállításnál is. A 
meghatározott díjak nem fedezik a teljes költséget, de a költségvetési hiány csökkeni 
fog, ha az ellátást minél többen veszik igénybe.   
 
Tószegi Gyula képviselő – A házi gondozás szolgáltatás költsége 1.005 Ft 
Csanádalbertin, nálunk 1.110 Ft. Az társulás által javasolt ebéd díja 615 Ft, a kiszállítás 
510 Ft valójában, de a társulás által meghatározott javasolt díj 185 Ft. Ez így nem 
elegendő, hozzá kell tenni az önkormányzatnak. 
 
Radó Tibor polgármester – Valóban mínuszos a szolgáltatás, de nem kérhetjük el az 
ellátottaktól a teljes összeget, nem vennék igénybe. Nem az a feladat egy 
kistelepülésen, hogy nullás legyen az intézmény.  Tehát 30 Ft-os a növekmény mind a 
két tételnél, ezt az emelést javaslom elfogadni. Aki egyetért, kérem, szavazzon. 
Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Csanádpalota Térségi Alapszolgáltatási Közpo nt és Gyermekjóléti 
Szolgálat Pitvarosi telephelyének intézményi téríté si díjai a 2016. évre 
 
26/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a szociális alapszolgáltatás 
Pitvarosi telephelyén 2016. április 1-jei hatállyal az újabb rendelkezésig az 
alábbi intézményi térítési díjakat határozza meg: 

 
             - étkeztetés: - ebéd saját elvitellel és helyben fogyasztással    430,- Ft/adag 
                                 - ebéd kiszállítással                    615,- Ft/adag 
    - házi segítségnyújtás, gondozási óradíj:                                      0,- Ft/óra 
             - nappali ellátás:                                                                             0,- Ft/nap 
 
  A Képviselőtestület a határozatát az Szt. 115.§ (10) bekezdésében foglaltakra 

figyelemmel hozta meg. 
 A fenn meghatározott árak az ÁFA-t nem tartalmazzák, a gondozási óradíj Áfa-

mentes.  
 

Felelős: polgármester 
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Határidő: 2016. április 1. 
Értesül: Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Csanádpalota 
             Csanádpalota Jegyzője 

 
Radó Tibor polgármester - Az óvoda, bölcsődei és iskolai étkezési térítési díjakon nem 
javasolok változtatását 2016. évre. Amennyiben egyetértetek, kérem, kézfelnyújtással 
jelezzétek.  Köszönöm, egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Gyermekétkeztetés térítési díjainak felülviz sgálata  
 
27/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a gyermekétkeztetés és az 
alkalmazotti étkeztetés térítési díjain 2016. évre vonatkozóan nem kíván 
változtatni. 

 
2. Napirendi pont:  Közbeszerzési terv elfogadása 
 
Radó Tibor polgármester – Eddig 3 pályázatról tudunk, amely közbeszerzés alá esik. A  
100 millió Ft-os kormányzati támogatás, a TOP-os Egészségház 60 millióért és a TOP-
os energetikai fejlesztés, melynek keretében 36 millió Ft-ra szeretnénk pályázni. Ezeket 
csak közbeszerzés útján lehet már eleve elintézni, azért kell Dr. Szőllősi Béla 
közbeszerzési tanácsadó szaktudása, amelyre még visszatérek a mai ülésünkön.  
 
Dr. Sarkadi Péter jegyző – Minden év április 31-ig kell elfogadni az önkormányzat 
közbeszerzési tervét, melyen lehet módosítani a későbbiekben.  
 
Radó Tibor polgármester – Aki egyetért azzal, hogy az elhangzott 3 pályázati tétel 
jelenjen meg a közbeszerzési tervünkben, kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Pitvaros község 2016. évi közbeszerzési terv ének elfogadása 
 
28/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Pitvaros község 2016. 
évi közbeszerzési tervét a jegyzőkönyv mellékletét képező tartalommal 
elfogadja.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal  

 
(A közbeszerzési terv a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
3. Egyebek:  
 

- Petőfi Sándor Általános Iskola Diákönkormányzatának kér elme 
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Radó Tibor polgármester – Pitvarosi Petőfi Sándor Általános Iskola Diákönkormányzata 
részéről Moravszki Gábor főszervező írásban megkeresett, hogy a pitvarosi regionális 
gyereknapra kér támogatást. Ezúttal június 15-én, egy szerdai napra tervezi a 
gyereknapot, hogy ne ütközzön semmilyen más programmal. Megnéztem tavaly is 
100.000 Ft-ot adtunk. Kevesebbet semmiképpen sem javaslok. Javaslok ez évre is 
100.000 Ft támogatást megszavazni. Aki egyetért azzal, hogy a gyereknap 
megrendezését ezzel az összeggel támogassuk, kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Mikro-térségi Gyermeknap támogatása 
 
29/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 2016. június 15-én 
Pitvaroson tartandó V. Mikro-térségi Gyermeknap megrendezését 100.000 
Ft-tal támogatja.  
A támogatás összege a költségvetési tartalékalapban rendelkezésre áll. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: a kifizetésre, május 31. 
Értesül: Pitvarosi iskola diákönkormányzata  

    Közös Hivatal pénzügy 
 

- A „Pitvarosi Közösségi Szolgáltatások Háza” építése  tárgyban 
közbeszerzési eljárásra, m űszaki ellen őrzésre és tervezésre árajánlatok 

 
Radó Tibor polgármester – Mint említettem 3 pályázat lesz majd, amelyek 
vonatkozásában közbeszerzést kell lefolytatni. Első ilyen az egészségház.  Ajánlatkérő 
levelünkre három ajánlat érkezett a közbeszerzési eljárás lebonyolítására a „Pitvarosi 
Közösségi Szolgáltatások Háza” tárgyban a SZTÉMI ÉPÍTÉSZ IRODA Kft. részéről és 
Széchenyi Projekt Előkészítő és Lebonyolító Szolgáltatást Nyújtó Bt.-től 1.100.000 Ft 
nettó értékben, valamint a Vakondok’97 Tervező Iroda Kft.-től 1.000.000 Ft nettó 
értékben. Én Dr. Szőllősi Béla által adott ajánlatot javasolom elfogadni, akinek a 
lebonyolítási díja 900.000 Ft + áfa. Jó szakember, széles körben elismert tudással, így 
javaslom vele megkötni a szerződést a szerződés tervezetben rögzített feltételek 
mellett. Aki egyetért, kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: „Pitvarosi Közösségi Szolgáltatások Háza” című tárgyban közbeszerzési 
feladatainak elvégzésére árajánlat elfogadása, felh atalmazás a szerz ődés 
megkötésére 
 
30/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a „Pitvarosi Közösségi 
Szolgáltatások Háza” építése tárgyban teljes körű közbeszerzési 
eljárásának lefolytatatására a SZTÉMI ÉPÍTÉSZ IRODA Kft., képviselője: 
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Dr. Szőllősi Béla (6726 Szeged, Fő fasor 82/a.) hivatalos közbeszerzési 
tanácsadóval megbízási szerződést köt nettó 900.000 Ft összegért.  

 
 A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a közbeszerzési 
tanácsadásra vonatkozó megbízási szerződés aláírására.  
 
 Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
Értesül: közbeszerzési tanácsadó  

    Közös Hivatal pénzügy 
 

(A közbeszerzésre vonatkozó szerződés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Radó Tibor polgármester – Szintén kértünk a műszaki feladatok ellátására vonatkozó 
árajánlatokat, melyre a JA-Consulting Kft. a nettó beruházási költség 1,1 % nettó 
ajánlatot adott, a Vakondok’97 Tervező Iroda Kft. pedig 1,2 % nettó árajánlatot adott. Itt 
is Dr. Szőllősi Bélát javaslom megbízni a műszaki ellenőri feladatok elvégzésével nettó 
1 % + áfa díj mellett, mivel ő egyébként is végig kíséri a beruházást. Aki egyetért, 
kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: „Pitvarosi Közösségi Szolgáltatások Háza” című tárgyban m űszaki ellen őri 
feladatainak elvégzésére árajánlat elfogadása, felh atalmazás a szerz ődés 
megkötésére 
 
31/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete „Pitvarosi Közösségi 
Szolgáltatások Háza” építése tárgyban a műszaki ellenőri feladatainak 
elvégzésére a SZTÉMI ÉPÍTÉSZ IRODA Kft. (képviselője: Dr. Szőllősi 
Béla 6726 Szeged, Fő fasor 82/a. szám) céggel nettó építési költség 1 
%-a+ÁFA megbízási díjért  szerződést köt. 

 
A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a műszaki ellenőri 
feladatok ellátására vonatkozó szerződés aláírására.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
Értesül: árajánlattevők 

     Közös Hivatal pénzügy 
 

(A műszaki ellenőrzésre vonatkozó szerződés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Radó Tibor polgármester – A pitvarosi Szolgáltató Ház megtervezésére a szegedi 
székhelyű Hajós  Építész Iroda Kft., képviselője Hajós Tibor ügyvezető által korábban 
adott tervezési árajánlatot javaslom elfogadni. Az összeget és a vállalási feltételeket a 
dátum módosítása mellett fenntartja. Az építési engedélyezési terv készítésére 2 millió 
Ft + áfa összeget, a generál kiviteli terv elkészítésére 3.890 e Ft+ áfa összeget kér. A 
szerződéstervezet tartalmazza a fizetési feltételeket és a határidőket. Aki egyetért, 
kérem, szavazzon. Egyhangú. 
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A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: A „ Pitvarosi Közösségi Szolgáltatási Háza”  építési engedélyes tervének és 
generál kiviteli tervének készítésére szerz ődéskötés 
 
32/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a „Pitvarosi Közösségi 
Szolgáltatás Háza” építése tárgyban a Hajós Építész Iroda Kft.-vel 
(képviseli: Hajós Tibor ügyvezető igazgató, 6726 Szeged, Töltés u. 30/B.) 
építési engedélyezési terv készítésére 2.000.000 Ft+Áfa, a generál kiviteli 
terv készítésére 3.890.000 Ft+Áfa összegért szerződést köt a jegyzőkönyv 
mellékletét képező tervezési árajánlatban foglalt feltételek alapján.    

 
 A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a tervezésekre 
vonatkozó megbízási szerződés aláírására.  
 
 Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
Értesül: Hajós Építész Iroda kft.  

   Közös Hivatal pénzügy 
 

(Az építési engedélyezési és generál kiviteli terv készítésére vonatkozó árajánlat a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

- DAREH Társulás részére nyilatkozattétel 
  

Radó Tibor polgármester - Körbeküldtem egy e-mailt ezzel a DAREH nyilatkozattal 
kapcsolatban. A DAREH ülésén voltam csütörtökön, Orosházán. 2 szerződési ajánlatot 
küldtek meg részünkre. Vagyongazdálkodási szerződést és közszolgáltatási szerződést 
akartak kötni, azonban több önkormányzat képviselője felszólalt és elmondták, hogy mi 
nem tetszik nekik a közszolgáltatási szerződés tekintetében. A vagyongazdálkodási 
szerződést megszavaztuk. Engem viszont a jegyző véleménye nem győzött meg. Én 
nem szavaztam meg a közszolgáltatási szerződést, de azt a többiek elfogadták a 
javasolt módosításokkal, tehát elvileg megkötetett. Minden településnek majd a DAREH 
által jelölt szolgáltatóval kell szerződést kötni.  A Manifest Kft. már nincs benne. Nem 
kaptak engedélyt, tehát nem feléjük irányul a szerződés. Létrehoznak egy új céget, 
aminek lesz engedélye és mindenki megy oda. A törvény értelmében, szeptember 30-
ával minden meglévő közszolgáltatási szerződés semmis lesz. Hiszem, ha látom. Addig 
nem javaslom aláírni a szerződésbontást, míg ez a törvénymódosítás a Magyar 
Közlönyben nem jelenik meg. A másik 3 település nem képviseltette magát ezen az 
ülésen. Mind a négy település azon véleményen van, hogy még a törvény nem áll 
mellettünk, addig ne döntsünk. A munkaszervezet nem adta meg a szakmai 
segítségnyújtást. A munkaszervezet nem tett időben javaslatot. Már másodjára lett 
aláírva a szerződés.  Nekik kellett volna gondoskodni előre, hogy folyamatos legyen 
majd a szolgáltatás. Van olyan település, amelyik bíróságra jár, mert nincs törvényes 
érvényes közszolgálati szerződése. A bíróság felszólította őket, hogy legyen 
szerződésük.  Ne lépjünk ilyen cipőbe, hogy szolgáltató nélkül maradunk. 
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Makó Sándor képviselő – Nem tudom miért hívtak minket oda a taggyűlésre. Senki nem 
tud ott semmit, ők sincsenek tisztába a dolgokkal. Igaz? 
 
Léka János képviselő – Változnak a törvények időközben. 
 
Radó Tibor polgármester – Ne háború alakuljon ki a saját munkaszervezetünk és 
közöttünk. Javaslom nektek, és a többi településnek is, adjunk ki egy nyilatkozatot, ami 
arról szól, hogy amennyiben vagy a törvény segítségével vagy a meglévő 
közszolgáltatási szerződés felbontását követően azzal kötünk majd szerződést, akit a 
DAREH javasol. Ha felbontjuk a szerződést, akkor lehet, nekünk kell fizetni. 
Egyetértetek jegyző úr? Így menekülünk a gond elől. 
 
Tószegi Gyula képviselő – Olvastam, április 1-jétől a közszolgáltatási díját egy nemzeti 
valamilyen pénzbeszedő cégnek kell fizetni. 
 
Radó Tibor polgármester - Ez a kijelölt szolgáltatókra vonatkozik. Van kényszer kijelölt 
szolgáltató olyan önkormányzatoknak, akiknek nincs közszolgáltatási szerződésük. De 
nálunk nem ez van.  
 
Tószegi Gyula képviselő - A szerződésekkel kapcsolatban volt a felvetés. A közmű 
szolgáltatóval van a lakosnak szerződése, így a lakos milyen alapon a nemzeti 
szolgáltatónak fizetnek. Válasz volt erre. A törvény erejénél fogva van ez, és majd a 
törvény módosul, hogy mindenki oda figyeljen. 
 
Radó Tibor polgármester - Van igazság abban, amit mondasz. Az OHÜ adja az 
engedélyt, de ezeket vissza fogják vonni. Konkrétan, az éves szerződéseket nem fogják 
megújítani.  
 
Tószegi Gyula képviselő - Nem a szolgáltató szűnik meg, hanem máshová fizetünk. 
Nem ez a lényeg.   Nekünk is valószínű ez lesz. Majd törvénybe előírják egyszer, és 
kész. Nem kell felmondani a régi szerződést. A DAREH-nak van már egyáltalán 
engedélye? Ha nincs, addig nem szerződhet. 
 
Radó Tibor polgármester – Ezért akarom én ezt a nyilatkozatot. Nincs engedélye a 
DAREH-nak. Hozzunk létre egy nyilatkozatot ezzel kapcsolatban, támogassátok és 
elküldjük nekik. 
 
Léka János képviselő - Ne lépjünk bele ilyen helyzetbe. Lehet, addigra megint változik a 
törvény. 
 
Tószegi Gyula képviselő - Ha nincs engedélye, akkor meg mit akar a DAREH.  
 
Radó Tibor polgármester – Aki egyetért az általam javasolt nyilatkozattal, kérem, 
szavazzon. Köszönöm, egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: DAREH Társulás részére nyilatkozattétel 
 
33/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
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Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a DAREH Társulás 
részére kinyilatkoztatja, hogy a hulladékkezelési közszolgáltatás 
végzésére a DAREH által javasolt közszolgáltatóval köt szerződést, azt 
követően, hogy az önkormányzat és a jelenlegi közszolgáltató között 
fennálló hulladékkezelési közszolgáltatási szerződés természetes módon 
megszűnik – közös megegyezéssel vagy bármelyik fél részéről történő 
felmondással -, vagy ha a jelenleg fennálló hulladékkezelési 
közszolgáltatási szerződés törvény kifejezett rendelkezése által 
megszüntetésre kerül. 

 
 Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
Értesül: DAREH Társulás  

    
- Rendezési terv módosításának lehet ősége 
 

Radó Tibor polgármester - Hunyadváriék üvegházat szeretnének csinálni, és elküldte a 
terveket. Utána néztek, a pályázatnak nem teljesen felel meg a 015/5 hrsz-ú kijelölt 
külterület, amit bérelnie kellene tőlünk. Különleges helyként szerepel.  Módosítani kell a 
területi határokat, változtatni kell a rendezési tervet. Hunyadvári Márk azt mondta, hogy 
ha a rendezési tervet kell módosítanunk, utólag felvállalja ennek költségét. Amúgy is 
módosítani kell a rendezési tervet. Olyan értesülésem van, ha még az idén módosítjuk 
azt, utána is érvényes lesz. Ha jövőre tesszük ezt, akkor újat kell csinálni. Ha idén 
módosítjuk a rendezési tervet alacsonyabb áron megússzuk, és utána 10 évig érvényes 
lesz. Ha később módosítjuk, akkor újat kell készíteni, akkor sokkal többért készítenék el 
azt. Javaslom, most alacsonyabb árért módosítjuk a rendezési tervet. Pénteken jön ki 
Torma Gyöngyi tervező, akkor fogjuk a részleteket megbeszélni.  
 
Léka János képviselő - Ha jövőre úgyis meg kell csináltatni a tervet, akkor már sokba 
kerül. Akkor inkább most módosítsuk. 
 
Radó Tibor polgármester - Kezdjük el a módosítások összeszedését, és tárgyaljunk a 
módosításokról. Ezt a dolgot tegnap tudtuk meg véletlen. Ehhez a hozzájárulásotokat 
kérem. Ennek költségét a költségvetésbe beépítjük, ami többszázezer Ft, de ha jövőre, 
akkor többmilliós nagyságrendről beszélünk.  Felhatalmazást kérek az előkészítéshez, 
és kérdezlek benneteket, van-e hozzá javaslatotok?  Szabó Attila képviselőnk jelezte 
már korábban a módosításra a javaslatát. Az állattartó telepre szeretné a lakóingatlanát 
kijelölni. Falusias környezet ez, az övé 2-es és 3-as övezetben lehet. Most is abban 
van.  Pontos térképet tudok mutatni. Egyetértetek a rendezési terv módosításával vagy 
van más javaslat az előkészítésével kapcsolatban?  
 
Anderkó Attila alpolgármester - Bizalmatlan vagyok még Hunyadváriékkal kapcsolatban. 
 
Léka János képviselő - Adjuk meg a bizalmat és a lehetőséget. 
 
Radó Tibor polgármester – Akkor döntsünk a rendezési terv előkészítésére 
vonatkozóan. Köszönöm, egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Rendezési terv módosítására felhatalmazás  
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34/2016. (III.30.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy egyeztessen Pitvaros Község Rendezési tervének 
módosításáról a 015/5 hrsz-ú ingatlanon üvegház létesítésének 
lehetősége vonatkozásában, valamint az egyéb módosítására 
vonatkozóan.  
Felhatalmazza továbbá a polgármestert arra, hogy a község Rendezési 
tervének módosítására Torma Gyöngyi (5700 Gyula, Hajnal u. 25.) 
okleveles építészmérnököt, aki a község Rendezési tervét elkészítette - 
kérje fel, és kössön vele szerződést. 
 
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Makó Sándor képviselő - A traktorral kapcsolatban van problémám. Vezessen 
menetlevelet és a munkájáért a csoportvezető legyen a felelős és ne a traktoros feleljen 
érte. A menetlevélen legyen rajta, hogy ki adja a munkát neki és az írja alá az 
engedélyt. A szomszédomba szántott, és a fóliasátort hová vitte? Önkormányzati 
traktor, önkormányzati dolgozó, munkaidőben másnak dolgozik. 
  
Radó Tibor polgármester - Menetlevelet kell beszerezni akkor. A munkafelügyeletét a 
traktornál át tudod venni?  Imre és Körömi a két felelős elméletileg, ezt a vezetőkkel kell 
megbeszélni. Baloghot kötelezni kellene, hogy telefont hordjon magával, nem lehet 
utolérni, de majd adunk neki telefont, van készülékünk benn. 
 
Léka János képviselő – A menetlevélre rá kell vezetni, hogy mennyi az üzemóra. Mikor 
mennyit tankol, azt is vezetni kell. Nem mindegy a fogyasztás, hogy terhelve van a gép, 
vagy csak forog.  
 
Makó Sándor képviselő – Megvan az üzemóra erre, fenn van a neten is. 
 
Léka János képviselő – Az a baj, hogy amit meg kellene csinálni, nem csinálja, hanem 
mást csinál. 
 
Tószegi Gyula képviselő - Minden szigorú elszámolást is ki lehet játszani. 
 
Makó Sándor képviselő – A Jani azt csinálja, amit tud, nem ő a hibás. Nem veszekedni 
akarok, csak legyen letisztázva ez a helyzet. Ha meg ezt nem tudja csinálni a traktoros, 
adja át a munkát.  
 
Anderkó Attila alpolgármester – Ha meg rá lett szólva, megsértődött korábban is.  
 
Makó Sándor képviselő – Legyen ez a kötelezettség határozatban foglalva. 
 
Radó Tibor polgármester – Aki egyetért a traktorral kapcsolatos javaslattal, kérem, 
szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Önkormányzati traktor menetlevelének vezetés e  
 
35/2016. (III.30.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete úgy dönt, hogy az 
önkormányzat tulajdonát képező traktornak a feladatai ellátásához 
kötelezően legyen menetlevele vezetve, üzemanyag elszámolással, és a 
munkavezető aláírásával engedélyezve. 

 
 Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Értesül: munkavezető  

 
Léka János képviselő – Fogorvosnak a felmondásával mi a helyzet? 
 
Radó Tibor polgármester – Még nem tudtam intézni semmit. Nincs időm rá. Tegnap is 
este is itt voltam, hétfőn is lázasan voltam benn.  
 
Léka János képviselő - Arról volt szó, hogy felmondunk neki. 
 
Anderkó Attila alpolgármester – Ha nem tudjuk ellátni az egészségügyi feladatot, akkor 
baj van. Arról volt szó, hogy megpályáztatjuk. 
 
Radó Tibor polgármester – Nem mondtunk fel neki.  
 
Léka János képviselő – A négy településből egy település, Pitvaros a munkáltatója a 
fogorvosnak. 
 
Dr. Sarkadi Péter jegyző – A doktornő körzete a négy településre terjed ki, a négy 
település fizeti a hozzájárulást, de Pitvaros a szerződést kötő fél.  
 
Radó Tibor polgármester –  A 200 millió Ft + a 75 millió Ft támogatás felhasználásával 
el vagyunk maradva. Itt van március 30.-a és túl sok előrelépés nem történt.  Ezeket az 
ügyeket ütni kell. KLIK, mikor létrejött 2013. január 1.-vel kötöttünk szerződést arra 
vonatkozóan, hogy az intézmény gáz-, víz-, villanyfogyasztást hogyan osztjuk szét. 
2013. január óta egyetlen egy forintot nem fizetett a KLIK, azért mert ezek nincsenek 
kiszámlázva. Olyan dolgokkal vagyunk elmaradva, olyan mértékben, hogy ez a 
fogorvos ügye apró ügy ahhoz képest, amik vannak. Ne haragudjatok, nem győzőm.  
 
Léka János képviselő – Tibi, nem tudod megoldani, elhangzott a szádból. Nincs időd 
semmire, miért nem tudod ezt megmondani. 
 
Radó Tibor polgármester – Az emlékműves pályázatot sem tudtam lezárni, határidős, 
csinálják azt éjszaka is, holnapra is kész kell lennie.   
 
Léka János képviselő – Jó, akkor ki tud ebben segíteni?  
 
Radó Tibor polgármester – Továbbra is azt vallom. Nem nekem egyedül kell ezt 
elintézni. Nem tette meg azt a fogorvosnő, amit kértem korábban, hogy adja le a 
papírokat és úgy állítjuk ki a számlát.  A jelenlétit nem adja át, ami alapján fizetünk.  
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Léka János képviselő – A munkájával is igen komoly problémák vannak.  
Megpályáztatjuk az állást. Mihelyt lesz egy új jelentkező, neki menni kell. 
 
Makó Sándor képviselő - Nem tűrheted el ezt. A doktornő csak szaporítja a mínuszt. 
 
Radó Tibor polgármester – A szabott feltételt nem hajtotta végre. Inkább kikerült, amikor 
nem voltam itthon, és a pénzügyön jelentkezett a fizetéséért. Ütötte az asztalt, hogy hol 
a fizetése. Kikerül. 
 
Léka János képviselő – És ezt eltűröd?  Mit lehet ebben jegyző úr tenni? Gyakorlatilag 
a doktornő addig szaporítja a mínuszt, míg nem lépünk.  
 
Dr. Sarkadi Péter jegyző – Felkérheted Lőrinc Tibort, hogy tárgyaljon a négy település 
nevében. 
 
Tószegi Gyula képviselő – Ha valaki bejelentkezik, 3-4 hónap múlva kap időpontot. 
 
Radó Tibor polgármester – Megpróbálom, felkérem akkor Lőrincz Tibort, tárgyaljon a 
doktornővel és a 4 polgármester nevében járjon el. Nem jött meg a támogatási 
szerződés, nem tudjuk, kivel kell kötni, és addig nem birok közbeszereztetni, míg nincs 
szerződésünk. És akkor ebben a fogorvos ügyében pedig megpróbálok beszélni Tibivel.  
 
Makó Sándor képviselő – Temetőbejáratnál az oszlop, amit felállítottuk mi lesz azzal? 
Sokan kérdezték, csúnyákat mondtak. Lesz valami arra ráépítve a tetejére, a 
gerendára? Ne legyen az olyan, mint egy akasztófa.  
 
Radó Tibor polgármester – Temető kapu az. Térkövezés lesz még, szegélykővel, 
személyautó bejárat szélességben, és járda is teli térkővel, amely a kapu előtt indulna a 
keresztig, a most lerakott járólapokig. Odáig menjen be az út. Folytatni idén nem 
akarjuk. Be kellene fordulni a ravatalozó irányába. 
 
Tószegi Gyula képviselő – Igaza van Sanyinak. Olyan valami legyen, rajta mint a 
haranglábon. 
 
Léka János képviselő - Két sor cserép is elég lenne gerendára. Valamivel be kell azt 
takarni.  
 
Radó Tibor polgármester – A gerenda nem úgy lett tervezve. Konkrétan Békéscsabán is 
van olyan példa a temetőkapura, ahol orgonasíp szerűen van a kerítésoszlop, és 
nyitható ál kovácsoltvasból van kerítés. Könnyű fa szerkezetű dolog.  Elcsesznénk a 
dizájnt. Ez most egy keret és van rajta fémlemez. Van rajta most is lemez eső ellen, 
piros színű a lemez, alatta le van festve.  
 
Tószegi Gyula képviselő – A régi temetőkapu nincs már meg? 
 
Radó Tibor polgármester – Meg van, de valami vadállat kiszakított belőle anyagot, a 
tartószerkezetéből is szakadt ki anyag. Itt van az udvaron.   
 
Makó Sándor képviselő – Azt kérdezték, lesz–e folytatva, mert jelenleg nem úgy néz ki, 
mint egy temetőkapu. Biztos, hogy dizájnos lesz. Ha kis tető kerülne rá, akkor kapu alatt 
mennének be a temetőbe.  
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Radó Tibor polgármester – Lesz folytatva. Tervezze meg valaki, írjátok le az 
anyagszükségletet akkor. Lajost írjam be ennek felelősének? A menetlevél vezetéssel 
is megbíztuk. Már így is annyi műszaki munkát adtam neki, hogy nem győzi. 
 
Makó Sándor képviselő – Szegény ember, nagyon sajnálom. Miért hiszünk ennyire 
neki.  Emberek mondják, ilyen munkát, mint Lajos végez, semmit ér a munkája.  
  
Radó Tibor polgármester – Azok az emberek mondják ezt, akiknek semmirevaló a 
munkája. Bizonyítsátok be, ha annyira rosszul dolgozik. Állandóan megy a szidás. 
Mondjál egy embert, akinek kiadhatom a feladatot, talán a Lóránt a második.  
 
Makó Sándor képviselő – Szépen kértelek, viselkedj! 
 
Radó Tibor polgármester - Hiába adod ki a munkát, ha nem csinálják. Csak hiszed, 
hogy kéred, utasítást adsz olyanra, amit lehetetlen végrehajtani. Ez a probléma. Nem 
csinálják meg. Érted!  
 
Makó Sándor képviselő - Mondd ki, mondd ki, nincs ránk szükség, nem jövünk el, nem 
töltjük itt az időt akkor. Fontold meg légy szíves! Ha az ember javasol valamit, fontold 
meg. 
 
Radó Tibor polgármester - Megfontoltam, nincs olyan vezető Lajoson és Lóránton kívül, 
akire rábízhatom a feladatot úgy, hogy el is legyen végezve. Hogy végeztessek el 8 
ember munkáját 2 emberrel.  
 
Makó Sándor képviselő – Ha nem csinálják meg a munkát, kergesd haza őket. 
 
Radó Tibor polgármester - Ha a közmunkásokból szelektálunk, marad 12 ember a 90-
ből, aki dolgozik. Szerinted, ha kiadok egy feladatot a főállású Táncos Mihálynak, 
szerinted megcsinálja? 
 
Makó Sándor képviselő - A csoportvezetők nem csináltak semmit, csak felvették a 
pénzt? Ezt hallgasd meg.  
 
Léka János képviselő – Tibi, ez a te gyengeséged. Ha én vagyok a munkáltató, akkor 
úgy állnak sorba az emberek, ahogy kell. Ha azt mondom nagyság szerint, akkor úgy, 
ha beosztás szerint úgy, gyere és számolj be. Ha nem, úgy repíteném ki őket. Mennyi a 
fizetése most egy közmunkás vezetőnek?  
 
Radó Tibor polgármester - Van olyan képviselő közöttünk, aki ezt megcsinálta. Előrébb 
jutott? Nem. Egy millimétert sem. 22 millió Ft-ot vesz fel az önkormányzat értük. 52 ezer 
Ft körül van a nettó fizetésük a sima közfoglalkoztatottaknak.  
 
Makó Sándor képviselő – Negyven éve dolgozom én is. Nem létezik, hogy egy ember 
nem végzi el a feladatát. Ha a csoportvezető nem végzi el a feladatot, akkor hogy 
követelhet, hogy végzi el a többi. Megállítanak lakosok, hogy milyen munka folyik itt. Ha 
nem fogadod el a javaslatot részünkről, akkor haza is mehetünk. 
 
Radó Tibor polgármester – Nézzük azt, mennyi közvetlen költséget vesz fel az 
önkormányzat. Nem a munkájukból, hanem a közvetlen költségből van bevétel. Az a 
munka, amit elvégeznek, meg sem közelíti azt. 
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Makó Sándor képviselő - A képviselőket azért választották meg, hogy a feladatokat 
hozzuk a testület elé, tegyünk javaslatot, és ha nem fogadjátok el, menjünk haza.  
 
Radó Tibor polgármester – Utoljára mondom el, ha olyat javasolsz, amit már x milliószor 
elmondtam, hogy lehetetlen végrehajtani…  
 
Léka János képviselő – Nekem is volna még bejelenteni valóm, a szeméttárolóval 
kapcsolatban. Lekaszálták a prizmát. Tibi neked szánom a kérdést.  Úgy érzem, talán 
meg kellene neked ezért minket dicsérni, hogy utánajárunk, legyen rendbe a 
szeméttároló rekultivációja. Miért kell neked őket a kivitelezőket védeni és „dr. Szabó 
urat”.  Nem akarok kitérni Szabó Attila levelére, mert nincs itt. Figyelmeztetlek, nem-e 
ők fognak kirúgni? Miért gátolod, hogy rendbe legyen a szeméttároló, miért van ott az 5 
kocsi téglatörmelék? Miért kell a mi gépünket erőltetni? Hol ez a baja, az a baja. 
Nagyobb erő kell a tolólapozáshoz, mint a szántáshoz. Nincsenek ezek leírva, hogy ezt 
így kell megcsinálni. Krisztiánnal beszéltem, május végéig megcsinálják.  Miért nincs 
elvitetve az 5 kocsi téglatörmelék?  Nem érdekel, hogy nincs kinőve a fű. Május végéig 
kell pótolni a munkát, tessék a gödröd betemetni! Körbe volt kerítve villanypásztorral, de 
most egy ásónyomot nem lehet beszúrni. Füvesíteni kell ismét, mert senkit nem 
érdekel, hogy nem kelt ki a fű. Krisztiánék is jelezték, illegális szemét van elhelyezve ott 
a területen. 
 
Makó Sándor képviselő – 5 pótkocsi betontörmelék van most ott, ami le van 
fényképezve. Tessék, nézzétek. És mi vagyunk a szemetek, hogy észrevettük? Miért 
vagyunk azok, azért hogy jeleztük? 
 
Léka János képviselő - A téglát most kell kiszedni.  Ha most ott marad a törmelék, és 
nekünk kell megcsinálni, az a gépünket kinyírja.  Több kárt csinálunk, mint hasznot. A 
„mérnökúr” ha nem jár testületire, ne okoskodjon. Emese miért van szerződésben, hogy 
húzza az önkormányzatot, hogy okoskodjon nekünk. Le kopaszkatonáznak minket. 
Most kicsoda ő?  
 
Radó Tibor polgármester – A levelet én küldtem.  
 
Makó Sándor képviselő – Katonák vagyunk, tisztek vagyunk, kopaszok vagyunk itt, ez 
volt a levélben. Attila ne e-mailezzen velem. Rendre utasít. Csak tőled fogadunk el 
levelet, mert minket, képviselőket, ugyanis rendre utasított. 
 
Léka János képviselő - Kicsoda ő, de majd még kitérek erre. Ilyet?  
 
Makó Sándor képviselő – Isten őrizz, hogy ilyen történjen, de rá térhet arra, hogy 
előrehozott választást akarnak? 
 
Radó Tibor polgármester – Ki van azzal tisztában, hogy mi a DAREH Társulás? Közel 
100 önkormányzat társulása. Közös volt a pályázat beadása az üzem létesítésére, 
közszolgáltatásra, az eszközök beszerzésére. Ezt az önkormányzatok önmagukban 
nem tudták volna megcsinálni. Ha a DAREH-ot támadjuk, akkor minket is. Miért védem 
én a DAREH-ot? Nem szeretném, ha Pitvaros felelne a 165 milliárd Ft-os projekt 
buktájáért.  A 15 milliárd Ft 1 %-a is kezelhetetlen önkormányzatunknak. 2002-ben 
pályázat lett beadva. Akkor még polgármester sem voltam. A pályázat beadását 
követően mérnökök felmérték a terepet. A kivitelezés elkezdődött és rájöttek, hogy 
nemcsak a szeméttelepen, hanem a 015/8 hrsz-es területen is vannak illegális 
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hulladékok. A projektben az illegális lerakó területrendezése is szerepel. Ezt a kivitelező 
összeszedte. Nem ellenőrizték. Ha ezt nem szedi össze, nekünk kellett volna 
rekultiválni a területet olyan összegért, amit elképzelni sem tudunk. Összeszedték a 
plusz hulladékot, ami plusz 60 % költséget jelentett, és ez volt Csanádpalotán is. 
Létrejött a hulladéklerakó helyett a prizma, de a vízjárásos területek nem úgy alakultak. 
A 015/13 hrsz kikerült. Megnézheti nálam ezt a térképszelvényt bárki, de senki nem 
tette meg. Amit látni lehet, nem az eredeti helyen van a prizma megépítve, mert a 
vízjárásos terület miatt el kellett tolni több 10 méterrel a határát. Itt a térkép, meg lehet 
nézni, és a monitoring kutak elhelyezése is ennek megfelelően lett elhelyezve a 
szakemberek, hatóságok javaslatai által. Email-en elküldtem, hogy garanciális bejárás 
lesz a jövő hét kedden, április 5-én szakhatóságok segítségével. Kérlek benneteket, 
gyertek el, ott tegyétek fel a kérdéseiteket. A felelősség a társulásé, de az 
önkormányzat pénze forog kockán. Itt a keresztszelvény, ezt sem nézte meg senki, 
mégis mindenki mondja, hogy miért ilyen magas, miért ekkora. A mérnöki munkákat 
senki nem nézte meg. A szemétkupac, amiről szó van, kb. 5 pótkocsi. Épp Szegeden 
voltam, 4 ügyben, mikor odavitték.   Megkérdeztem, mikor fogják a növényzetet levágni, 
azt a választ kaptam, ha jó az idő, és le is vágták. A törmelékről nem tudtam, azt a 
gödörbe be lehet majd hordani. Még nem szállította el az, aki odavitte, de 
megegyeztünk az illetővel. A maradék helyet nem köteles feltölteni földdel a kivitelező, 
ezért nem is tette meg azt, csak az eredetit állította helyre. Azt a gödröt érdemes 
felöltetni. A mi traktorunkkal szeretnék Csanádalbertiről ideszállítani jó minőségű fekete 
földet az építkezéstől, és feltölteni a gödröt, illetve a Kossuth 48. szám alatti építkezési 
területen is lesz majd plusz föld, amit szintén oda ki lehet vinni. Mi meg tudjuk valósítani 
ezt. Krisztiánnal beszéltem, a füvesítést megcsinálják, ha a tereprendezés megvalósul a 
feltöltés után. Sok növény, növényi gyökerek, szármaradvány ott maradt.  Ezek 
megfelelnek arra, hogy a befedjük a gödröt. A vízállásos terület megszűnne, ha nem is 
sík, de járható lehetne ott a terület. Mindez füvesítés előtt történne. Ehhez mindenki kell 
az önkormányzat, a kivitelező és aki oda vitte a törmeléket, az is segít. Jó szándékkal 
próbáltam feltöltetni a gödröt. Én azon a szerdán küldtem ki hölgyeket, hogy szedjék 
össze a szemetet ott. Készítettem fényképet ugyanarról a területről, nagy betondarab 
nem látszik. Tehát vagy fújjunk a kivitelezőre, aki azt mondja, hogy a területet úgy 
csinálom, ahogy kell, vagy az önkormányzat a kármentesítést elvégzi. Viszont vannak 
feladatok, amit meg tudunk csinálni, ami nekik teher. Ha összedolgozunk, 
üzemanyagáron meg van a munka.  A kötelezettséget szeretném megúszni. Ha úgy 
érzitek, hogy bármelyik kivitelezőnek a zsebét próbálom segíteni, sajnálom. Ki lehet 
lépni a megállapodásból, nyugodtan lehet veszekednetek a kivitelezővel. Én az anyagi 
felelősség alól kibújok. Én minden tettemért felelek a saját vagyonommal, míg ti csak a 
szavatokkal. Az állam elviheti a házam, a telefonom.  Mérlegelni kell. Nem az 
önkormányzat ellen vagyok. Gondoljatok a háttér dolgokba bele. Voltatok DAREH 
ülésen. Látjátok, hogyan viszonyulnak az önkormányzatokhoz, még Békéscsabához is, 
akinek a képviselőjét kiküldték, mert nem hozott meghatalmazást magával. A problémát 
kell megoldani, hogy végre lehessen használni a legelőt. A monitoring kutak 
felülvizsgálatára is 100 e Ft-ért kötöttünk szerződést, mellyel kapcsolatban megkerestek 
más polgármesterek az ülés végén, és kérdeztek, kivel kötöttem annyiért szerződést, 
mert nekik 700.000 Ft-ért akarták csinálni. Kérdezzetek, ne támadjatok! Másnak az 
érdekeit képviselem? Ezt hogy értelmezzem?  
 
Léka János képviselő - Senki nem kritizálta, hogy mennyivel ment arrébb körbe a 
csatorna. Nem tudom, honnan vetted. Amit én kifogásolok, amit lehúztak fél méteres 
padka van és a gödör miért lett ott hagyva. Ez befejezetlen munka. Komoly pénzt vettek 
ezért fel. Nem ingyen csinálták. Nekik a malmukat hajtod. Úgy veszem észre, inkább 
nem hogy megdicsérnél bennünket, hogy oda figyeltek, inkább azt érzem, mi a fenének 
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vagytok itt, és inkább azon vagy, hogy ne avatkozunk bele. Ha nem kellünk, ne jöjjünk 
be, és intézzed egyedül. Így sem győzöl lassan más semmit. Ráadásul ne is segítsünk. 
Ha nem kell, nem jövünk be. Kétszer-háromszor jövünk be. Csináld akkor, írd alá a 
jegyzőkönyveket. Nem veszekedtem én veled. Olyan dolgokat felhozol, amit nem 
jeleztünk. Azt már viszont jelzem, ha már megtakarítottuk a területet, nehogy 
betontörmelék kerüljön bele, ami tele van vassal. Nehogy most meg túrjátok bele. 
Krisztián megmondta, ha megfúrják, komoly bírságra számíthatunk. Azt mondhatja, 
megcsinálták precízen, másrészt meg illegális szeméttelep van újból. Aki odatette a 
törmeléket, nem csinálja meg újra. A kivitelezővel van bajom, aki komoly pénzt vett fel 
ezért. Nem érdekel, hogy Csanádpalota hogy járt.  Vagy 50 kamionnyi homokot átvittek 
Csanádpalotára, és otthagyták a lyukat. Le kellett volna tárcsázni és úgy bevetni fűvel. 
Kétségeim vannak az egészségügyi központtal kapcsolatban is. Örülnél inkább neki, 
hogy helyetted cselekszünk. A másik nem beszélhet alpári módon, csak te beszélhetsz 
alpárian? Egyenesbe menjenek a dolgok, ezt akarjuk. Nem támadlak olyannal, ami 
valótlan, csak szólok, azt akarjuk, hogy tudjunk dolgokról.  
 
Anderkó Attila alpolgármester – A kivitelező ki jön, és megcsinálnak mindent? 
 
Léka János képviselő – Május végéig megcsinálják a pótmunkát. Nekem ezt mondta 
Krisztián. Ha nem csinálják meg, igenis a legfelső fórumokig fogunk menni. Nem az 
önkormányzat rendelte, a DAREH rendelte, semmi közünk hozzá. Mi nem tehetjük meg, 
hogy kalózkodjanak.  
 
Radó Tibor polgármester – Nekem nem ezt mondta. Mi vagyunk a DAREH. Anyagi 
felelősség vállalás az önkormányzatunkat terheli, mint tulajdonos.  
 
Léka János képviselő - Van egy kivitelező, van egy mérnök, aki pénzt kap ezért.   
 
Anderkó Attila alpolgármester – Május végéig ott sima placc lesz. Szász Attila mit fog 
vele kezdeni? Nem is értem, hogy hogy gondolta, miért oda rakta a törmeléket. Meg kell 
várni a május végét.   
 
Makó Sándor képviselő - Ettől félünk, ezért szaladgáltunk, mert elszabadul a pokol. 
 
Radó Tibor polgármester – Nem fogadtad el a válaszaim, szinte kiforgattad, egy 
darabot sem. Tiszteletteljesen megkérlek benneteket, ha tényleg Pitvaros érdekében 
próbáljátok jó szándékkal intézni a hulladéklerakó ügyét, és hogy nehogy én kavarjak 
be, a későbbiekben intézzétek ti ezt az ügyet. Én megpróbálok kivonulni a 
tárgyalásokból. Krisztián nekem nem ezt mondta. Beszéljétek meg ti a kivitelezővel, 
kinek a költségén és mikor történik meg a pótmunka, de jegyzőkönyvileg mondom, én 
anyagi felelősség vállalást, következményt nem vállalok.  
 
Makó Sándor képviselő - Miből lenne anyagai felelősségvállalásod? Voltunk benn 
Orosházán, és Krisztiánék mondták, május végéig megcsinálják, és nekünk addig nincs 
semmi keresni valónk a területen. Mikor Krisztián itt volt, akkor is azt mondta, hogy ők 
mindent megcsinálnak. Ne menjünk rá a területre. Ha a szerződést én írtam volna alá, 
azt mondtam volna, mindenki szálljon ki. Akkora gödrök vannak, aknamező az egész 
terület. 
 
Radó Tibor polgármester - Nem értünk abban egyet, hogy mi a kivitelező feladata és 
határidő. Egymás ellen ne dolgozzunk. Nekem Jusztin Balázs nem ezt az információt 
adta. Ne legyek meggyanúsítva, ne csússzunk bele. Egymás ellen dolgoztunk eddig. 
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Kedden garanciális bejárás lesz a hatóságokkal. A hiányosságok meg lesznek csinálva, 
amit május 31-ig pótolniuk kell.  
 
Léka János képviselő - Ha építtettek egy házat kulcsátadással, akkor ne én fejezzem 
be, nem félmunkát kérek. 
 
Anderkó Attila alpolgármester - Garanciális bejárás lesz kedden, és május 30. a 
határidő, akkor szerintem minden kiderül. 
 
Radó Tibor polgármester – Zárjuk le a vitát. Ha nincs más részetekről, akkor lezárnám a 
rendkívüli testületi ülésünket, köszönöm szépen.  
 

Kmft. 
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